

Announcement: Technical Writing 1, Technical Writing 2 & Technical Communication Make-up Final Exam

Dear **Technical Writing 1, Technical Writing 2 and TC** Students,

Attached to this announcement are the lists of students who have appealed to sit for the Makeup Final Exam. Please note the following details:

1. **Find your name in the attached lists (check you course).**
2. **The exam will be in person. So you will come to the English Language Center (ELC) to sit for it.**
3. **Date of the makeup Final Exam: Thursday 16\9\2021**
4. **Time: you have to be in the ELC at 9:00 a.m.**
5. **Place: at the English language Center**
6. **Room: the classroom is mentioned in the attached lists**
7. **You have to read the exam instructions attached to this announcement**
8. **Bring your College ID or any other identification document with your picture on it (e.g. passport or National ID card). No ID card, no exam.**
9. **Bring your own stationary (i.e. pen, pencil, eraser).**

ELC Management

إعلان: إعادة امتحان المنتصف لمواد اللغة الانجليزية
Post Foundation English Common Courses
Semester.3 (2020-2021)

الطلبة المنتسبين لمواد Technical Writing 1, Technical Writing 2 and TC

على الطلبة الذين تقدموا بطلب التماس لإعادة امتحان النهائي الاطلاع على الاتي:

1. ستجد اسمك في احد القوائم المرفقة (بناء على المادة المنتسب اليها)-
2. سيكون الامتحان **حضوريا** في الكلية التقنية العليا
3. تاريخ الامتحان: **2021/9/16**
4. الوقت: يجب ان تتواجد في **مركز اللغة الانجليزية** في تمام الساعة 9:00 صباحا
5. المكان: **مركز اللغة الانجليزية**
6. يجب على الطالب الاطلاع على التعليمات والارشادات المرفقة مع هذا الاعلان
7. في حالة عدم وجود اسمك في القوائم المرفقة عليك التواصل مباشرة مع مدرس المادة
8. تأكد من احضار بطاقة الطالب معك او اي بطاقة عليها صورتك الشخصية مثل الجواز او البطاقة المدنية.في حالة عدم احضار بطاقة هوية الطالب او اي هوية اثبات اخرى عليها صورتك. ولن تقبل اي صورة لبطاعتك في الهاتف او اي وسيلة اخرى.
9. الرجاء احضار ادواتك الشخصية كالاقلام والرصاص والممحاة.

إدارة مركز اللغة الانجليزية